



### Disclosure of the Resolutions of Bank Sohar's EGM Resolutions

Further to the disclosure made on the 4<sup>th</sup> of December 2018. An extraordinary meeting of the shareholders of Bank Sohar SAOG "Bank" was held on the 18<sup>th</sup> of December 2018 at Oman Hall, Shiraton Hotel Muscat, and the shareholders passed the following resolutions:

1. To issue Additional Tier I Capital Instruments in the form of perpetual bonds of up to OMR 100,000,000/ with nominal value of OMR (1000) per bond, by way of Private Placement, after obtaining all required regulatory approvals, as per memorandum attached to the invitation.
2. To authorize the Board of Directors of the Bank, to determine all other terms of issuance specified in clause (1) and take all necessary actions to execute clause (1).
3. To amend Section (1) of the Articles of Association of the Bank to change the name of the Bank from "Bank Sohar SAOG" to "Sohar International Bank SAOG".

The shareholders also resolved that the brand name of the Bank will be "Sohar International".

### الإفصاح عن قرارات اجتماع الجمعية العامة غير العادية لبنك صحر ش.م.ع.

إلحاقاً إلى الإفصاح الصادر بتاريخ ٤ ديسمبر ٢٠١٨م. إنعقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية لمساهمي بنك صحر ش.م.ع. ع "البنك" بتاريخ ١٨ ديسمبر ٢٠١٨م في قاعة عمان بفندق شيراتون مسقط، وأصدرت القرارات التالية:

١. الموافقة على إصدار سندات رأس مال إضافي من المستوى الأول في شكل سندات دائمة عن طريق الاكتتاب الخاص، بحد أقصى وقدره ١٠٠.٠٠٠.٠٠٠ (مائة مليون) ريال عماني، وقيمة اسمية تبلغ (١٠٠٠) ريال للسند، بعد الحصول على موافقات الجهات الرقابية اللازمة، وفقاً للمذكرة التوضيحية المرفقة مع الدعوة للاجتماع.

٢. تفويض مجلس إدارة البنك لتحديد الشروط الأخرى المتعلقة بالإصدار المشار إليه في الفقرة (١) أعلاه واتخاذ كافة الإجراءات اللازمة لتنفيذ البند رقم (١).

٣. الموافقة على تعديل الفقرة (١) من النظام الأساسي للبنك، بحيث يتم تغيير اسم البنك من "بنك صحر ش.م.ع." إلى "بنك صحر الدولي ش.م.ع."

كما وافق المساهمون على أن تكون الهوية التجارية للبنك هي "صحر الدولي".

Ahmed Al Musalmi  
Chief Executive Officer